07/2/2



الشركة الشامخة للاستثمارات العقارية والمالية المساهمة العامة المحدودة ALSHAMEKHA FOR REALESTATE AND FINANCIAL INVESTMENTS CO.LTD راس المال الكتب به (١٢٠٠٠٠٠) دبار

رقم <u>2017/11/144</u>

To: Jordan Securities Commission

Amman Stock Exchange

Subject: Disclosure of the invitation of the General Assembly for the annual ordinary meeting

السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين

السادة بورصة عمان المحترمين

الموضوع: افصاح دعوة الهيئة العامة للاجتماع العادي

السنوي

With reference to the above subject, we inform you that we will publish in the newspapers of tomorrow and tomorrow the invitation of the General Assembly for the annual meeting scheduled to be held on 15/04/2017. The publication will be on Sunday, 09/04/2017, and will be announced on the radio on Wednesday, 2017

بالإشارة إلى الموضوع اعلاه نعلمكم بأننا سوف ننظر بصحيفتي الغد والانباط دعوة الهيئة العامة للاجتماع السنوي العادي المنوي عقده بتاريخ 2017/04/15 وسوف ركون النشر يوم الاحد بتاريخ 2017/04/09 كما وسوف يتم الإعلان في الاذاعة يوم الاربعاء الموافق 2017/04/12.

Kindly accept our highly appreciation and respect

Alshamekha For Real-estate And Financial Investments Co. LTD

Chairman & General manager "Mohammad Ameen" Abu Assaf وتقضلوا بقبول فانق الاحترام ،،،،

الشركة الشامخة للاستثمارات العقارية و المالية م. ع.م.

رئيس مجلس الإدارة / المدير العام "محمد أميري" سالم أبق عساف

الشركة الشامخة للاستشارات العقارية والمللة معم

هيئة الأوراق الثانية الدائرة الإدارية / الديوان

۱۰۱۷ کیشکان ۲۰۱۷